
Obrad], sesji odbyly sia w

Obrady Sesji zostaty loprzcdzone
z Publicznej Szkoly Podsiawowej

PROTOKOL Nr XXXvnVog
PRZDBIEGU Sf,SJI RADY GMINY ZIELONA GORA

z dnia 29 gftrdni! 2009 roku

sali wiejskiej we wsi Jarosniewice . pocz{ek

wystepem koled w rykondiu dzieci
w Ochli.

Porz{del obrad zosral prziqty Jednogloini€.

Ad.l.
Pnewodnjczecy Rady Gniny oiwiadczyl ze dzisiaj mamy do przyjacia dwa
protokoly, w zwiqzku z q6 zwr6cii sie z zap)aanicm czy kto( z radnych ,
zglasza uwasido tredci przebiesu protokotuXXXVI Sesji Rady.

Sekretarz obrad poinfonnowal ze osobiscie nie zglasza uwag.

PEewodnicz4cy Rady cmily, sLwierdzil qworun na sali obrad obeonych
jcst ll radnych na stan 15 radnych, / lisla obecnoici w zalqczeniu / wiEc
posjadmy zdolnosi do podejmo\rania uchwal.

Prewodnicz4cy Rady Gminy podzlekowal dzieciom za wystFp.

Nastapnic Przewodnicz:tcy Rady cminy HeDD'k Walczak, orworzy] XXXVitl
obrady Sesji Rady Cniny Zielona com, loczym Prrewodniczqcy Rady cminy
ptzpvital przybylych na dzisiejsze obrady. woita Gniny Madusza
Zalewskiego, Paniq Skarbnik i Pani4 SeketaE, Pdi{Radce, PEewodriczqcego
Rady Po\riatu i lanie radne powialu, ksiedza Prcboszcza, kterownikiw
refcrat6rv, dyreklora GBP i KZG. druh6w OSP, Panie i Pan6w sohys6w, wiran
wszystklch pozosulych eodci i nieszkancow Cmirry oraz Pani4 i Pan6w
Radnych.

/\d.2,
Puewodnicz{cy Rady Gminy powiedziat, ze porz4dek obrad otE},rnali
Panslwo w zawiadonieniach, nienniej.jednak Przewodnicz4cy Rady spytal
cry ktoi haprofozycjc Tmiany poz{dku obrad.

Zmian rje zgloszono.

l('
nie zglosjl



Przcwodnicz.lcy Rady cminy poprosii o pl zegtosowanie przyj ecia prctokolu.

Protokoi przebjegu XXXVI Sesjipryjelo pzy I stosach lvsrrzymujqcych sia
A4.Rosik, A.Salrcak, J.Berenr.

Pzewodnicz{cy Rady cminy, zrvr6cil sie z zapylaniem czy byty uwagi
odnolnic p'Jtokolx / p-l"b egu Se i radl$)c/slnc

Seketdz obrad odpowiedzial. zc nie.

Prolokoi prebiesu XXXVII Sesji rady cminy zosral lrzyjQry przy I glosie

Na wstepic Przcwodniczqcy Rady chiny powiedzial,2e w okesie
miedzysesyjnym czyli od dnia oslatniej zwyczajnej Sesji, ktora miala mie.jsce l
srudnia, lnialem przyiemnoft uczestniczyi w kilku inprezach
zorganizowmych na terenie gniny a takze reFezentowad Wysok{ Rada na
spotkaniach zmieszkafcami igoscmiGminy, a byly tol
-ll grudnia uczesLriozylem w otwueiu konpleksu boisk aealizowanego w
ramach progamu ORLIK 2012, kt6re zostalo zbndolvanc p.zy Szkole
Podstawowej w Zawadzie.
tl grud.ia miatem przyjemnoii spolkai sie z mieszkancami Dzonkowa na

sieczorku wigilijnym zorganizowanym lrzez Rade Solecks
14 gtudnia prowadzjlen rvspolne posiedzenie Komisji w dniu rym odbyla sie

rownie2 nadzwyczajna Ses.ja Rady Glniny,
-)7 gt)drla z najwiQks4 przyjemnolci{ i podziwen obejual.tm Jaselka
Bozondodzeniowe w wykonaniu naszych przedszkolak6w z ftzylelie,
- 21 grudnia goscilem w szkole podstawowcj w Ochli na spotkaniu pt."W
Swi4lecznyn naslroju",
22 srudnia uczestniczylem w urocztslyn przekazdiu droei ul. Rajtdowej iv

-28g.  rCnidpro$ddl  len v"Dohepo\ed/el ie Kom s i .
-w dniach l0 i 17 grudnia pelnilenr dyzur w Uradzie.

Ptewodnicz4cy liady spyLal czy sqlytrnia do przedstawionej infomacji.
P)tai nie zgloszono, mdniinfomacja pzyjali.

\d  obr .  d)  t r l )b) l i  r -d1r  Jdcel ,  FL.  1 .k i  :  ld ,  er  r '  \d . l  i l
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Przewodniczqcy Rady Cminy zwrocil sie z prosb{ do W6jra cminy o
przedstawie.ie spruwozdania z realizacji uchwal Rady w okesie

Od ostatniej Sesji Rady cniny zostalo wydanych lqcznie 9 za ldzeh

realizacji uchwaly budzetowej z zakresu goslodafki finansowej $f&no 4
zarzqdzenla w lym :
- w sprawie hilny ukladu nykonawczeSo budzclu gminy na 2009 rok,
'rv spnwie zmiany planu finansowego wydatkow budzetowych Urzedu cminy,
w sprarlie zasad pzyaawaDia dla KZG zis w Zawadzie doiacli

przedmiotowych i zasad rozliczaDia lej dotacji,
-w sprawie zasad uruchomienia dla KZG w Zawadzie dotacj i celowych i zasad
rozlicania lej dotacji,
{ealizacj i zadai przysluguj {cych organowi sowadz{cemu plac6wki oswiatowe

wydano lqcaie ,1 zazqdzenia w tym :
-3 dolycz{ce zanvierdzenia aneks6w do arkuszy organizacyjnych dla PSP
Pzylep i PG Dzo.low i PG Puylep,
-orz zo)icnidj4ee zau4dzdE w sp.awie uslalcnia pidu dolindsowania
zawociowego nauczycieli , maksymalnej kwoly do finansowania oplat za
kozystanie orz specjalnoici fo.n ksTlalccnja n, kr6re dofinansowanie jesr

- rcalizacji zadd z zakesu in1i.struktury techniczne.j, wyddo I @4dzenie, w
sprawie powotania komisji przelargowej nasiviadczenie ustag urbmistyczno

Ponadto w okesie lym :
w dniu 4 grudnia uczestniczylcm w uroczystosci odebrmia wyr6znlenia

Gniny FairPlay za 2009 rok,
-w dliach 5 6 erudnia orz od I I do l3 gr udnia uczestniczylem na zaproszenie
gnin partnerskich w jarmarkach bo2onarodzeniowych w Ncuzelle i Peitz.
$, dniu 6 grudnia uczeslniczylem tcz w ufoczystodci powolania ksiedza

Jarostawa Lesnego z Przylepu na kapelana pszcalarzy,
-w dniu 8 srudnia uczestnjczylem w KonleLcncji pt.Plany i Fmduszc
Europe.jskie,
-9 gn'dnia uczcshiczylcm w spotkaniu pt.llnropojski lundusz Spot€cay, w
takze w Kiermaszu Swiqlecznym zorganizowanym przez Dom Harcerza,
uc,csL',ic1,Jem te2 w spotkaniu z Prezydcntcm Kaliszukiem
L. /p .  n i . / ) tF  .  $  spo LJn , , l  okd  nEc l  oq  D/ id t i  l i



-10 sr'udnia w Zawadzie odbyto sie podsumowanie Konkursu Szopki
Bozonarodzeniowej, a takze nafada sohysdw i podpisdie umowy na PROW i
spotkanie z Marszalkiem.
-11 grudnia odbylo sit otwarcie zespolu boisk.,Orlik'w Zawadzie,
Wlym dniu odbyl siP tez konkurs na slroik w Przylepie,
-1-l grudnia uczestniczylem w spotkaniu wigilijnyn zorguizowanym przez
Rade Soleok4 wsi Drzonk6w,
14 8rudnia w KJgpie odbyl si€ konkurs na kank€ 6wi4tecznq w tym dniu

uczestniczylem 1eZ w spo*dix oplatkowym zoryMizowa W pnez

'w dniLr 16 grudnia w Uzedzie Marszalkowskim odbyla si€ III edycja konkuNu
Polska Piqkniejsza, tym dniu w lilha.monii odbyl konce.t sie chor6w
szkolnych , . take Jaselka rv lrzedszkolu w Zdbntu o.u podpisanie mowy z
PERION-em,
17 grudnia w przedszkolu w Pzylepie odbyty sie tez jaselka a ponadto

ufoczyslosa wigilijna w WOS i R w Drzonkowie i narada dlrektoE szk6l,
+ dniu I 8 grudnia uczestniczylem kilku spotkaniach byly to:
- Zgronadzenie Wsp6lnikdw Wodoci486w,
-posicdzcnie Zarz4du Powiatoweso OSP w Konendzie St azy Miejskiej,
slotkan ir wisilijnym naPolicji i spotkanie wigili.jne w Krepie.'o grdnid ucrr{n iczy em k spor ld iu oprar lo{}a /orgMiroqar}m przez

-21 srudnia uczestniczylem w Sesji sejmiku wojew6dzkiego oraz slotkaniu
swj4tecznym w PSP w Ochli oraz nast4pilo w Gorzowie wlkp pzekaz€nie
agregal6w OC,
-w dniu 22 grudnia nastqpilo urcczyste otwarcie ulicyRajlarowej w Drzonkowie

-28 grudnia uczesmiczyl€m we wspolnym posiedzeniu Komisji.

Pzewodni.z4cy Rady Gminy, spytal czy se pltmjadoPana W6jta.

Przewodnicz4cy Rady Grniny spylai , czy zoslat udzielone odpowiedzi na
interpelacje zsloszone na ostatniej Scsji.

W6j1 odpowiedzial, 2e na inlerpelacje z ostatniej Sesji odpowiedzi zostaly



I I
Przewodniczecy Rady cminy, powicdzial, ze pierwszy lro.jekr ucbwatj doryczy
prrysl.pienia do sporz4dzenia niejscowego planu zagospodarowania
przesfzcniego sminy Zielona Gom, obejmuj4ceso lereny lotozone w obrabie
Nowy Kis ie l in.
Przewodniczqcy powiedziai , 2e projekt uchwaly byl szczeg6]owo om6wiony
na losiedzeniu komisji . niemniej jednak spytal czy s:i uwagi bqdz propozycje
zJniany pzedstawionego projektu.

Pzewodnicz{cy RadL oiwiadczy} 2e nie widzi uwag.

Prz"ewodniczqcy Rady Gminy poprosi] Pzewodniczqcych Komisii o opinie.

Radna Hanna Wysocka Pzewodniczqca Konisji Budzer!, Rolnicrwa
Inf.asttuktu.y i Ochrony Srodowiska powjedziala. ze komisja
nchwaly zaoliniowala poz)l)vnie .

Radna Antonina Ambrozewicz
powiedziata ze Komisja
Cziowieka i PEwof z4dnoici

- Sawczuk Przewodnic?4ca Komisji
Polil,ki Socjalnej, Zdrowia, P.aw

Radny Wiesiaw Kuchta-P.zewodniczqcy Komisji O!\riaty i Kultury oswiadczl
ze konisja projekt uchwaly ,aopiniowala pozytlvnie.

Pzewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie pmjeklu uohwaly.

Uchwala zostalapodjela jednogloiDie -Uchwata Nr XXXVII/3o3 /09.
2l
Przewodniczqcy Rady Gniny powiedziai, ,-e kolejny pojekr uchwaiy doryczy
aniany uchwab, w slrawie Wielolehieso Prosramu cospodarczego w cminic
Zielona G6ra na lata 2009'2011. Przewodniczqcy powiedzial , ze lrojel(t
uchwaly byt szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak
spytal czy s4 uwagi bqdi propozycje zniany p.zedstawionego prcjekru.

Pr, /esodnic/4J)  t?ad).  o $ ad. / ) l  , ,e n.c s o/ i  u{dg.



Przewodnicz4cy Rady cminy poprosil Przewodniczqcych Komis-ii o opinie.

Radna Hanna Wysocka Prze\aodnicz4oa Konisji Budzetu, Rolnictwa
i Inf|aslruklury i Ochrony Srodowiska powiedziala, ze komisja

prcjek! uchwlty zaopiniowala pozytywnie .

Radna Anionina Anbrozewicz , Sawczuk Przewodniczqca Komisji
nowledziala ze Kom sjc Politlu Socjaliej, ZJruwja, P..rw
Czlowieka iP.aworzqdnodci p ujekt

Rad.a Hanna Wysocka Puewodnicz4ca Komisji
i tnlmstruklury i Ochony Srodowiska powiedziata. 2c komisja

uchsab zaop,nroqata poz), r r ! f  ie .

Radna Antonina Ambrczewicz Sawczuk Przcwodniczaca Komisii
posiedziJ la ze Komisja Polityki Socjalncj, Zd.owia, PIaw

pozlly{nie 4 gtos.rni z. i I wstzymuj:rcym to m6j glos.

Radny Wieslaw Kuchta'PrzewodDiczqcy Komisji OSwialy i KuhuD, oswiadczyi
/c  kon rs a pro el r  L 1qa.r  /aoo 1ou.  d po4r)s r ie

Pzcwodnicz{cy Rady poprosil o przeglosowanie prcjekru uchwary.

Uchwata zostala podjela 12 giosami za i2 wstrzymuj4cymi sia -Uchwala Nr
xxxvll/304 /09.

3l
Prewodnicz4cy Rady Gminy powiedzia], zc kolejny lrojekt uchwary dotyczy
zniany budzelu gniny .a 2009 rok. ra w(Qpie Przewodnicz{cy powiedzia} ,
zc projekt uchwaty byi szczesolowo om6wiony na posiedzeniu konis.ji ,
niemDiej jednah spytai czy s4 uwagi bqdi propozycje zniany przedsrawioneso

Przervodniczqcy Rady. oi$iad.zyt 2e nie widzi uwag.

Pzewodniczqcy Rady cminy popfosii PuewodniczQcych Komisjio opioie.

Czlowickailraqorz4dnojci lrojeki

Radny Wieslaw Kuch!a-Pzcwodnicz{cy KomisjiOiwiat)  iKdl oswisdcryl



2e komisja projek uchwaly zaopiniowala pozF)qnie.

Przervodnicz4cy Rady polrosil o Fzeglosdwanie projeklu uchwaly.

Uch$aia zostala podjeta 14 glosmi za Uchwala Nr XXXVIIV305 /09.

Prze$,odniczqcy Rady Cminy, powiedzial 2e kolejny projek uchwaly dotyczy
Zmiany uchwaly w sprawie uslalenia wydatk6w bLrdzeru Gminy Zietona c6ra
kt6fe nie wygasajqz uplywem roku budzetowego. Prewodnicz:rcy oswiadczyl
ze projekl, byl szczeg6lowo omawiaDy na komhji, czy s{ w zwiqzku z 1y
P)tania.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Konisji o opinie.

Radna llanna Wysocka Przewodniczqca Kon;ri

pu{ ic ' lz id lz  7c Komi !a Polilyki Socjalnej, Zdrowia, Praw

i nfraslrukrury i Ochrony Srodowiska po$,ie&iata, ze konisja
proiekt uchs,aly zaopiriowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk Przewodniczqca Kornis.ji

CzlowiekaiPraworz4dnoici projekl

Radny Wieslaw Kuchta-Przcwodniczqcy Kom jsji Oiwiaty i Kultury oSwiadczyt
ze komisja projekr uchwaty zaopiniowala pozytywnje.

Przewodnic,4cy Rady popfosil o przeslosowanie projeklu uchwaiy.

Uclrwala zostala podj€ta.jednogioinie/ -Uchwala Nr XLXVIII/3 06 /09.

5/
Przewodnjcz4cy Rady Gniny powiedzia], ze
zmiany uchwaly w sprawie lodatku od
powiedzial ,2e podobnie jak popradnie ten
on6wiony na komisj i, czy w zwi4zku z tym

hwaly dofczy

pltania.



Przewodnicz{cy Rady cniny poprosil Przewodnicz{cych Kobisji o opinie.

Radna Hanna Wysocka Puewodnicz4ca Komisji

Radna Anronina Ambrczewicz - Sawczuk Przewodniczaca Komisii
powiedziata ze Komisja roriryki socjalnej, Zdrowia, Pmw

Inhastrukrury i Ochro.y Srodowiska towiedzists, 2e komisja
uchwary zaopiniowala poz),iywrie .

Czlowieka i Prcworz{dnoici pro.jek

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Konisji Oiwiary i Kullury oiwiadczyl
ze komisja prcjekt uchwaly zaopiniowala poz),tlqrie.

Uchwala zoslala podiQta i ednoslosnie Uchwala Nr XXXVIIT 307 /09.

PRZERWA

Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial. ze kolejny rrojekt uchwaly dob,czy
uchwalenia budzetu sminy narok2010. po czym zwrocil sie z prosbqdo Pani
SkarbDik o pzedstawienie projeklu uchwaly budzetowej na 20 I 0 rok.
Pani Skdbnik na wsletje powiedziala z prcjekt zostat otracowany stosownie
do Nlawy o sanorzqdzie gminnyn oraz zgodnie z uslawa o finansach
publlchych , kt6re to okreilajqdokladnie procedure uchwalania budzetu. Dalej
Pani Skarbnik oswiadczyla ze dochody budzetu na rok 2010 ustala sie na kwote
46.95).057 zj. loczym onowila gl6wne sktadniki dochod6w i nast9pie
oswiadczyla ze wydatki wynosii bed4 58.617.308 z]. Planowany deficyt
budzctowy zostanie pok.),ty tr,.]chodami z ked)4u bankowego i wolnych
irodk6w. Nasiepnie Pani Skarbnik podkcilila . ze maksynalna kwola
poreczef udzielanych lrzez W6.jta wynosi do 7.000.000,-2l, zaj suna
sanodzielneeo zac;qgania zobowiasd przez w6jla nie moze ptzckoczyi



Przewodniczqcy Rady Gminy. podziekowat Pani Skarbnik za wta(nienie.
poczym, zwr6cii siq z prosb4 do wojia Gminy o odczltanie uchwaty
Regionalnej Izby Obrachunkowej.

wojt Gminy Pan Mariusz Zalewski odczytal uchwale Nr 572109 Skiadu
Ozekajqceso Resionalnej lzby Obrachunkowc.j z dnia 14 srudnia 2009 roku w
spawie wydmia pozytywniej opinii o predlozonym projekcie uchwaly
btldzetowej na 2010 rok / uchwala w zai4czenir.

Naslqpnie Przewodnicz{cy Rady cminy. Pan Henryk Walczak, odcz)aal
Uchwale Nr 573/09 Skladu Orzeka.jacego Regionalnei lzby Obrachunkowei w
Zielonej C6rze z dnia 14 grudnia2009 roku, w sprawie wydania opinii o
nozliwoici sfiDdsowdia deficfu budzetowego oraz prognozie ksztailowania
sia di|lgupublicznego / uciwaia ! zat4czeniu/.

ftzervodnicz4cy Rady Cminy, zwr6cil sig z proib4 do Prz elvodnicz4cych
KomisjiStalych Rady cminy o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisj i.

Radna Hamra Wysocka - Przewodniczqca Komisji Budzeiu, Rotnicrwa,
Inliaslruklury i Ocllony Srodowiska powiedzial, zc komisja prcj€kt
uchwaly za.|iniowala lroTytywnie bez lvnioskow.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk powiedzialaze Konisja Polityki

uchwaly zaopiniowala pozytywrie ze zgloszorymi przze mnie
wnioskmi , k16re nie uzyskaly popafcie Komisji, wnioski !e dotyczyly
oiwiellenia ulicy Rydla w Raculi. kt6ry Pan Wojl byl uprze.jmy lrzyjqa
do budzelu na 2010. Drugi wniosek to aniejszenie o kwote 2200,-
21, wydatkow zwiqzanych z uz)vmiem lelelonu komorkowego pzez
Prawodniczqceso Rady Gminy, kudy radny oirzymuje diete, z rych
i.odko$, kazdy powinien olbco6 swoje .achunki. Ten wniosek nie
zostal prz)jely. a kwota jakq Przewodniczqcy otvJmuje na leletbn
zwieksza jego diete o l8l z1 miesiecznie. Nastapnie radna odczfala
prsrno jaLie oIr ) .ndla od wotra.  s)-a i l id j4cc pz).zyn) n ie

Czlo$ieka i Praworzqdnosci projekt

uk/glednienid rglo.zollch wniosl6{. Kolejn} wnio.ek dorycryl

Socja lnq l ,  Zdro$ia,  Praw

/,lLp ' dld nic"/l,d ].oq L rgo$o. bldhego Cdt) lf6D s\r4l by do



Dalei Radna ,powiedziata. ze ostatni wniosek to zabezpieczenie Srodk6w na
dokonczenie budowy chodnika ptzy ul. Closowskiej. Ale len wniosek Komisja
zopiniouala neeatywnie.

Radny Wieslaw Kuchia-PrzewodDiczqcy Komisji Odwialy i Kuhury powiedzial
/ e l o  i s ' d p , o e k r  r . h \ a y l a o p 1 , o q a . a p o / ) L ) i , i e .

Dalej Prewodnicz4cy Rady cniny, zwr6ci] siQ z lrosbq do W6jta cminy,
pzedstawienie axtopoprawek i stanowiska wobec zgloszonych wniosk6w.

W6jl odozytal wprowadzone autopoprawki, wmz z wyjaSnieniem slanowiska w
sprawie zgloszonych wniosk6w.

Po odczytaniu autopoprawek Pzewodniczqcy Rady cminy, zw6cil si€ z pro$4
do radnych o dyskusie md budzetem sminy na 2010 rok, poczyn oiwiadczyi.
ze jezeli chodzi o koszty telefonu sluzbowego to nie podsyzszajeone mo.jej
di€ty, ja do cel6w prywatnych uzywan swojego relefonu, ale bior4c pod uwage
np. jlosa n'oich wy.jazdaw uwi4zanych z !rac4 w Radzie . ro z infonnacjijakq
skladarn wynika ile mam wyjud6rr i z tego t),lulu lie rozl;czm np.,
kilomet6w, wiac porownywanie sia ze mn+ bo l6ki c. nie jesl Pani jeszcze
Pzewodniozqcq Radti lakie rozliczanie nie rna sensu.

Przswodniczrrcy Rady Gminy poprosil o dyskusje.

R?ina Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk pwiedzjalaze chciata by na wstepie
ustosunkowat sjq do uchwafy budzetowej na rok 2010. Chcialabym zadac
pylanie natury formalnc.j, nie wiem czy ten wczoraj predlozony pmjekt
ucnwa! pod wzghdem prawnym jest zgodny. bowiem nie na na nin podpisu
radcy i 2adnych piecz4tek tal jaL lo bylo u, zeszlyn roku. w6wczas to mnic
utwierdzilo 2e projekt jest zgodny z prawem.

Przeuodniczrcy Rady powiedzial, zePanj olf7-ynala j uz projekt z podlismi.

b l i laNdp / .JLr .s ione pr le /  JdnJ qqrp.  so\croopov ea/ rL PaniSkarbnik.



Dalej rddla powiedziala, 2e bedzie m6wi6 w imieriu wlasnyn i mojeso kolegi z
Raculi . ktofy jest na w],jezdzie. Moim zamiarem nie bylo nikonu odbierai
inwestycji. Nasza cmina sie rozwija, piakleje, czekmy na kdalizacj9 mamy
nadzieje ze w rcku 2010 zacaie sir inwestycja. Czy ja z teso prcjeku moge
byd usatysfalcjonowana, bylabym gdyby ten d.ugi etap budow] chodnika przy
Glosowskiej u, Raculi. mysla ze zostanie zrealizowany bo wiem j ze
dokumentacja jest a cbodzi tylko o przesuniecie w czasie chociazby o rokto niz
si€ nie strnie, j ezeli nie doj dzie do jakiegos nieszczesliwego wypadku.

Radny lrenelsz Rypson powiedzial 2e s4 to pobozne zyczenia, a proszt
pzejechaa sie przcz adcikowie to zobaczyciejakie sqpotzeby, a co do bamku
dla lugowa, to dopiero by nas ludzie wydmiali, iak by6my taki barak zakupili,
pomlsl aby zebrania odb)aary sie w aulobusie. to dla tych 8-10 ludzi co
prze. ' rod.  d nc / (brdl i r jesr  bad/ ier(o n lor  osl  bo,  o/nJgo1! ogJ/ .c.

Radny Jaroslaw Berent- powicdziai, ze chcialby sie odniesc do s),powiedzi Pani
Antoniny, bo uwa2am ze ollata telefonir 1o zbedDy wydarek, Przewodniczricy
Rady Miasta nie ma lelefonu sluzboweso, nasze diery w zupelnofti wystdczaj4

Przcwodniczqoy Rady Gniny, powiedzial 2e radny mowi o iym juz trzeci rz,
wi€c fo co ml6cii slome

Dalej Ladny powiedziat, 2e .iest taki moment aby zaj4i sie p ydonowymi
oczyszczalniami 3ciek6w. dla malych miejscorvosci, b nowimy o ryn juz od 3

Pani Skarbnilr , wyjasnila ze zabezpie.zona k\|dd 2200 z-l . to nie jesl kwota
dla Pze$,odniczqcego , le.z opl^ta za lrsluge lelefonii komorkowych z lego
telelbnu do Urzedu Gminy. w biezqcym roku oplata wynosil niewiele lonad
100 z1
D.uga rprawa to brak podpisow. na zmidie do projelrtu budzet!, prcjekt
budzetu jes! podpisany lrze Radce . wydana jesi do Dieso pozylywna opinia
RIO. a to co Pans$o otrzymali s4 wynikcm autopopmwki, k16rc nic
qfmotso a$ oomnidn) .1  ooJoi  ov.Par i  skaf tn ik  doddld.  /e ,uvy.c)  Radl
U. \ f  l .  \  .  d  rc f . t  aqI  Dr  i  b ,d /a Ju,  )md-d l lo  jedo Lchv la ler : r .

$,



Wojq oswiadcz)1, ze gdyby ktos pos4dzai ze mnieisz! miejscowofti sq gorrei
r J ( l o s d -  J p r o . / e  o o i  / e .  n  .  r . .  t i . . . 1 .  r i ( t r - . . , 1 ,  . e  

" b o . on ) l o , s  1 r t  z o b n r e .  d o  " -  z " f  e  , .  a o c / l . .  ,  n .  j j  D i i c c  / , b - . \ . . / r  l p
7soao.  qgo\on ' -  |  '  to{a b rd .n"  \od^c qAL {  \ ie  D.  I ,c  t ,  rd . t rd  rern / \  w
Jsrogn eur !a(h,  zxqa!zre I  qk e \ tc t !  i fn iLh

Radn),J6alBarta- powiedzial. ilialem sit nie odzlwai ale nNsze porviedztei
Panu W6jiowidwa slawa. ,eb! nte dal sie ̂ ,ariorva6. To co kotega nr6$,i r{,
jest to w zaMdzie lylko rakie gadanic, a co maja n6qii nieszka;cy Lez),cy.
Krcry rnal4 pod norn m7_)sazatnic icieko$, , a nie rnaiq kanalizacji. a pan
chce zeby gdzies ram komu( pomdgaa budo$,aa oczlszcz_ahie. To nry r.dni
decydujemy co bedzie robione, a par od drvoch ta! ciqste aiakuje \iojta o
oczyszalnie. Knn Par jsr . ja nic slyszai€m od pana niu .tobrcg;. r,an iylko
siedzi , kiwa glow4 i siedzi jak ,.atkapone" panie w6Jcic, ja ZuA.. p1,ru".
d acaLo u Rac,  i  1 i (  roh, .  .$ ie ic  .  or  . / (  . . , r  -ou ed/  e .  . i  i  An.  j ,
p o L e m  b o r e  n d  $ ) \ n r d \ ! o  b u . . e o o .  v  R - - u t  \ " r ) o . ,  b \ . ! i p
sa tych ciqgl)ch aiakow. Przepraszm wszysrkich, ale jnusiljcm ro powiedTtea.

Radna Antonina ,^mbrozewjcz Sawczuk powiedzjala, ze chcistaby sit odnieii

Przewodniczlcy Rady odpowicdzjal. ze widzi pot,ebv dyskrsji.

Iiadna powiatu Janina Kaluza, poprositd aby rzynrai siq porz4dku obrad.

Po dyskusji Przewodnicz4ct Rady cmiIy. splral kto jcsr za przyjecjem

Autopopmwki przedstawione prlcz W6j1.l Cminy. zosraly prziqle jednoglosnte.

? / jp) r .  '  cn do r . ,dn)ch.  Lr . . t (sr  a

Z-a pEt'jecien bud2eru glosowalo 12 radnych, 2 osoby wstrzvmal, si! od
eloe! uchwala Nr XXXVjll/308109.

7l
Przeryodnicz4cy Rady cnin) powiedziai. 2e ostatni piojckL uchwa]) doryc?_]
przyjwia planu prac"! Konrisji newizy.jrcj na zOto .ok. r.."*nani",,l"l
powiedziai, ze projekt uchw.ly b)t om6wiony na posiedanialh komisji .
niemnlejjednak spylal czt s4uwagib4di prcpozlcic zmian do prze.tsrawionego

Przewodnicz;tcy Rady cminI. zw6cjl sje
pEe.jaciem budzlu gninl, na l0l0 rok.



Przervodnicz4cy Rady Gminy poprosil P.zewodnicz:tcych Komisj i o opini€

Radr d ITat ra  W),oL ld Pr lewoanic /4(d | .omist i Budzelu. Rolnictwa

Rady porrosil u przeslosossreprojektu uchwaly.

rri.ifivrri;.,slo!1.

lnfrastruktury i Ochfony Srodowiska powiedziala, ze komisja
uchwary zaopiniowata pozytywDie .

Radna Antonina Ambrozervicza- Sawozuk Pzewodniczaca Komisli
potriedzidfa ze Komisjr Polityki Soclalnel, Zdro$ia, Prrw
CzlowiekaiPrawozqdnosci lro.jekt

Radny Wieslaw Kuchta Przewodniczqcy Konisji Odwiaty i Kultury oswiadczyi
ze koDisja projekt uchwary zaopi owala pozytlvnie.

, tpodje'a j

Przewodnicz:lcy Rady Gniny, powiedziai zc kolejny punkt to interpelacje i
zap),tania radnych. w zwiqzku z tlh p.osz€ o zglaszrn€ s,t:

Radny Jaroslaw Berenfpowiedziai ze ma pytanie do W6jla. Dwulaotniee
p)talii'ny o sytuacja na SwieLlicy w Krqpie, a dokladdie o usuriacie
splesni.rych desek na podsufilce, i nadal nie mmy na ten temat odpowiedzi. A
sprawajes!na lyle nazn!, ze mijo tcrmin gwarancyjny!

Pdi Ama Halip q,jasnila,2e odpowiedz zostala udzieloDa, pisno odebFl
pracownik Pda sklepu, jezeli go nie ptzekazal, lrosze .ozliczyi swojeso

2l
Radna Anlonina Ambro2ewicz Sawczuk' poplosita aby Pau Przewodnicz4cy
nie dopuszczai do taklch syluacjijaka miala mie.jsce 15 minut temu, by z ust
Pana Wicepuewodniczqcego padaly takie slowa. nisdy .azu nie slyszaiam
takich slow od Pana. Druga sprawa, to we wczoraiszej
zawiadonrienie zejest w tym dniu Sesja.prosze dopilnowai aby



Przewodnicz{cy Rady cniny, odpowiedziai, ze nasze zawiadomienie byto
prawidlowe, nie motemy odlowiadaizio co tisze cazeta.

Prze\odniczqcy Rady Powiatu, zlozyl wszystkim obecnym r6wnie2 zyczenia

Przwodnicz4cy Rady Powialu, stwierdzil ze nie moaa wierzya temu co pisze
Gazeu, klora nie wie nawetjak ma na inie i nazywa si€ W6jt, wjednln dniu w
dw6ch aaykulach s{ r6rne imionai nuwiskaW6jta, oba zresztqzle.

Pzewodnicz4cy Rady cniny, oiwiadczyl. 2€ nie moze odpowiadad za !o co
m6wi Wiceprzewodniczqcy Rady

Wojr oSwiadczy], 2e odpowiedzi byly udzielone.

Pani radna powiatu Janina Katuza- oiwiadczyla ze nasza prala jesr
nicwiffygodna, klmiq jak nozna W6jta w jednyn dniu w cuecie nazywaa
dwoma r62nymi imionani i nzw;skami.
\a ,  eD 'F  i ,ana , . lo /v  a  $ j / r \ lk im /eb?n)  rn  / ' . /er :a  roqo-oc/ rF

Pzewodnicz4cy Rady Powiatu, powiedzial, zePani Janina j es! Prewodnicz4cq
Konrisji Budzelu, i jak p.zedstawia opinie ro Komjsji a nie swoje sranowisko

Zyczenia wszeikie.j pomyslno(ci w Nowym
Przelodnicz4cy Rady Gniny, ofr W6jtacminy.

Ad. l2

Roku zebrd)m zlozyt

Pzewodnicz{cy Rad} Gniny
Zielo.a G6Eo sodz. 13 "'.

Rady Gminy

cy Rady Cminy

obrad XXXVIII
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